
DORPSBELANGENVERENIGING 
RUINERWOLD/BERGHUIZEN 

 
Notulen jaarvergadering DBV Ruinerwold/Berghuizen gehouden op 
dinsdag 2 november 2021 in het Dorpshuis De Buddingehof in Ruinerwold. 
 

1. Opening en welkom 
Voorzitter Frits Timmerman opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij zegt 
blij te zijn dat we elkaar weer fysiek kunnen ontmoeten. 
Aanwezig: 5 bestuursleden en 17 leden 
Afwezig met bericht: Anja Herskamp en Jordy Flinkert 
Later: Joke Telman 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
- Werkgroep Eikenprocessierups Bestrijding; twee leden van deze werkgroep, 

Jannes Kuik en Geert Remmelts, vertellen dat er om de rupsen op een natuurlijke 
manier te bestrijden 100 mezenkastjes zijn opgehangen, waarvan 75 a 80% 
bewoond is geweest. De werkgroep heeft onlangs een brief naar gemeente De 
Wolden gestuurd, waarin o.a. medewerking wordt gevraagd voor het inzaaien 
van bloemenzaad in bermen (zonder Jacobskruiskruid). 
 

3. Notulen algemene ledenvergadering d.d. 4 april 2019 
Notulen worden vastgesteld. 
 

4. Jaarverslag 2020  
Ter kennisname.  
 

5. Activiteiten 
Aandachtspunten van het afgelopen jaar: 
- Woningbouw; steeds wordt aandacht gevraagd voor krapte op de woningmarkt, 

helaas is door onderbezetting bij de gemeente veel vertraging ontstaan 
- Industrieterrein Oost/Zuid; er wordt gekeken naar ontsluiting van het  

 Industrieterrein, vooral naar aanleg rondweg in verband met de bouw van 
woningen bij industrieterrein. Het is hierbij belangrijk om de Kerkweg niet nog 
meer te belasten. Buurtbewoners hebben aangegeven nu al overlast te 
ondervinden. Daarnaast moeten we zorgen dat het karakter van dit stukje 
Ruinerwold niet aangetast wordt. 

- Wandelknooppunten: door dorpsbelangen zijn veel mooie plekken onder de 
aandacht gebracht en zijn de routepaaltjes gecontroleerd. 

- Multifunctioneel sportterrein: er zijn tekeningen gemaakt en een projectplan met 
bijbehorende begroting opgesteld. Op de dorpendag van 30 oktober jl. is het plan 
ook gepresenteerd en RTV Drenthe heeft er een mooi item over gemaakt. 
Binnenkort worden de plannen ook aan de gemeenteraad gepresenteerd met de 
insteek dat het een sport/evenementen/ontmoetingplek voor heel De Wolden 
kan worden. 
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Er wordt natuurlijk naast interesse in het plan ook gehoopt op een financiële 
bijdrage van de gemeente. 

- Dubbellint: er is een informatiefolder over dubbellint gemaakt en een 
inspiratiedocument geplaatst op de website. Verder zijn er in dit kader 
gesprekken gevoerd met makelaars en notarissen. Er wordt gekeken hoe een en 
ander is in te passen gemeentelijk beleid. 
Vraag: hoe kijkt dorpsbelangen aan tegen de plaatsing van windmolens? 
Over hoe er omgegaan moet worden met windmolens van 150/200 meter heeft 
DB nog geen standpunt ingenomen. Het gesprek destijds met de wethouder ging 
over windmolens van 35 meter. Over de eventuele plaatsing van windmolens is 
inhoudelijk bij DB nog niets bekend. 
De lage windmolens hebben weinig rendement. Voor meer rendement moet men 
echt denken aan windmolens met een hoogte van 200 a 300 meter.Men kijkt 
kritisch naar plaatsing windmolens bij dubbellint. 
Als er windmolens geplaatst moeten worden, dan het liefst achter gebouwen 
zodat je ze niet kunt zien. De politiek heeft hierover zelf nog geen standpunt en 
DB wil eigenlijk geen standpunt innemen. 
Mark Turksma (raadslid PvdA) vindt grote windmolens meer iets voor een 
windboer, net zoals zonneweiden met zonnepanelen. Hij is er voorstander van 
deze zaken buiten de gemeentegrens te houden. Maar je moet uiteindelijk wel 
iets doen op het gebied van energietransitie. Wat dit betreft moet nog veel 
techniek ontwikkeld worden. 
Vraag: Is er ook een energieplan bij het multifunctioneel sportterrein? 
Hier wordt zeker naar gekeken. 

- Projectplan Veiligheid bij school. 
Bij de gemeente is aandacht gevraagd voor meer/ruimere parkeerplaatsen. 

- De weekmarkt is verplaatst en staat nu tussen en Bloemerij en Coop.  
 

6. Financiële jaarverslagen 2019 en 2020 
- Penningmeester licht toe dat in 2019 geld is besteed aan informatiefolder over 
dubbellint en in 2020 aan projectplan IJsbaan/multifunctioneel sportterrein. 
Vraag: Hoe komt het dat de contributie-inkomsten in 2020 veel lager dan in 2019?  
Misschien corona effect. Afgesproken wordt actie ondernemen om nieuwe leden te 
werven.  Verder geen opmerkingen of vragen. Met dank aan de penningmeester & co 
- De kascommissie heeft de boeken gecontroleerd en verleent de penningmeester 
decharge. 
- Herma Boomsa treedt af al lid van kascommissie en wordt hartelijk bedankt voor 
werkzaamheden. Trijnie de Boer biedt aan om in de kascommissie plaats te nemen. 
- De contributie voor 2022 blijft 5 euro. Er wordt gekeken naar automatische incasso. 
 

7. Bestuursverkiezing 
Allereerst wordt Frans van Saagsveld hartelijk bedankt voor zijn werkzaamheden 
voor DB. Hij was al in 2019 gestopt als bestuurslid, maar door Corona kon er toen 
geen fysiek afscheid plaats vinden. 
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Vervolgens werd Geu Benak hartelijk bedankt voor zijn sterke betrokkenheid bij DB 
en als laatste bedankte Jelle Frits voor zijn prettige manier van voorzitten. Ook gaan 
we zijn goede contacten bij politiek en andere organisatie missen. 
De drie heren kregen een mooie bos bloemen en cadeaubon.  
Ze gaven aan het bestuurslidmaatschap met veel plezier gedaan te hebben en 
wensen het bestuur veel succes voor de toekomst. 
Er is een goede opvolger voor Frits. Anja Herskamp is bereid gevonden het 
voorzitterschap over te nemen. Helaas is zij vanavond door omstandigheden niet 
aanwezig. 
Ook is er een drietal nieuwe bestuursleden dit zijn Marius van der Pol (Berghuizen), 
Jordy Flinkert (Ruinerwold)  en Leontine Splinter (Weerwille). 
Met instemming van de leden worden zij benoemd. 
 

8. Inbreng aandachtspunten richting gemeente 
- Stand van zaken woningbouw Berghuizen 

Marius van der Pol heeft hierover contact met gemeente. Laatste status; het 
staat op de wachtlijst ivm drukte. 

- Er wordt aandacht gevraagd voor veiligheid bij uitrit Buddingehof 
- Woningbouwonderzoek. Aankoop potentiële woningbouwgebieden. Er moet 

vooral aandacht zijn voor starterwoningen. 
Mark Turksma deelt mee dat de wethouder dit jaar komt met nieuwe 
woningbouwplannen.  
 

9. Rondvraag 
- Frans Saagsveld vraagt hoe het staat met de verlichting van het fietspad langs 

Sultansmeer. Dat is geregeld. 
- Uitbreiding industrieterrein richting Haakswold. Veel weerstand tegen deze 

plannen bij bewoners Haakswold. DB ziet het juist als positieve ontwikkeling. Het 
gaat maar om een heel klein stukje Haakswold.  

- Jannes Kuik geeft aan dat in de vroegere dorpsvisie is gesproken over het feit dat 
Ruinerwold niet moet worden afgesloten voor zwaar verkeer. 

- Trijnie de Boer vraagt n.a.v. artikel in Op t Wold of het klopt dat DB heeft 
ingestemd met plannen Blijdenstede. Frits geeft aan dat dit niet het geval is. 
 

10.  Presentatie Bert Scheper over duurzame energieprojecten 
Betreft PowerPoint presentatie. 
 

11.  Sluiting 
De inmiddels oud-voorzitter Frits Timmerman sluit de vergadering en nodigt de 
aanwezigen uit voor een drankje aan de bar. 

 
 


